

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE FOR  
HAMMERFEST OG OMEGN HUNDEKLUBB



Dato: 05/06- 2023 klokkeslett: 19.00

Sted: Fuglenes skole

Saksnummer	Sakens navn
Sak 01/23	<p><b>Orientering fra styret</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li><u>Hva jobber vi med og hvordan jobber vi:</u> Økt aktivitet og rekruttering av medlemmer. Klubben er i oppsving og har en positiv tendens. Dialog med kommunen og lokale politikere. Blant annet for dagsturhytter for hunder. Leder og styremedlem har også deltatt på informasjonsmøte i kommunen. Gjennomgått flere muligheter på tomteforslag. Mange av disse var dyre å drenere/ ferdigstille. Fått tilbud om å leie Viggo Eriksen sin gamle tomt innerst i Fjordadalen. Klart til å ta i bruk med enkle grep da det er strøm, vann. Vinterbane blir nærmest brakka vinterstid. Mulighet for å sette opp hall på den innerste delen av tomta. Målet er å komme inn der sommer 2024. Utarbeide flertrinnsplan. Befaring med Hammerfest Energi på utarbeidelse av lys. Styret forsøker å svare ut høringer for å være synlig og tydelig. Ønsker å få flere instruktører i klubben. Mål å svare ut på henvendelser fra medlemmer.</li><li><u>Innkjøp av gjerde:</u> Billig levering og god pris for å utvide gjerde på tomta. Ferdig tilpassede gjerder så det er også trygt for de minste.</li><li><u>Underslag:</u> Rettsak 04102023 i Hammerfest Tingrett.</li></ol>
Sak 02/23	<p><b>Utstilling 2023</b></p> <p>Funksjoner holdes på å fylle opp. Trenger sikkert 20 kaker, 16 kaker er allerede i orden. Opprette en gruppe på FB som heter hjelpere til Hammerfestutstilling 2023. Trenger hjelp i cafeen og med opprigg/nedrigg. Oppstart rigging 16/6 kl 10.00. Dem som har mulighet kommer og hjelper til. Trenger også folk som parkeringsvakt- 0800-11.00.</p>
Sak 03/23	<p><b>Kurs</b></p> <p>Mye aktivitet i klubben i år. Agility, rally, valp, nosework er avholdt. Apportkurs skal avholdes til vinteren. Lydighetskurs er ønskelig og mer rally. Sjekkliste for kursholdere skal utarbeides.</p>
Sak 04/23	<p><b>Hundens dag 10/6-23</b></p> <p>Ønskelig å markere denne dagen. Ansvarlige ønskes.</p>

<b>Sak 05/23</b>	<p><b>Løpetid på kurs</b>  Løpetisper på kurs er i utgangspunktet ikke lov. Får penger tilbake dersom tispas får dette før kurset hht påmeldingsskjema. Opp til kursholder/arrangør å avgjøre om det kan tilpasses. Innspill om å informere om dette i kurs-utlysningen.</p>
<b>Sak 06/23</b>	<p><b>Aktiv sommer</b>  Innkommende sak fra medlem: Forslag om at klubben arrangerer en hundeaktivitet på Aktiv Sommer (uke 27-32). Kommunen sponser 10.000 for klubber og foreninger som ønsker å bidra til dette. Styret stiller seg positiv til dette. Velger alder på aldersgruppe/antall barn og dato selv. Må ha kriterier til barna som skal delta. Trenger medarrangører. Sjekke opp om man må ha politiattest.  Forutsetninger: 3-4 timer, måltid, 1 eller 2 dager.</p>
<b>Sak 07/23</b>	<p><b>Treningsgruppe barn/unge</b>  Innkommende sak fra medlem: En av klubbens medlemmer kunne tenkt seg å starte opp en treningsgruppe for barn/unge. Hverdagslydighet med andre ulike tema. Klubben ønsker å tilrettelegge for oppstart av et slikt tilbud. Ønskelig med frivillige fra klubben for å drifte dette tilbudet. Mulighet for å søke midler til også sosiale arrangementer.</p>
<b>Sak 08/23</b>	<p><b>Treningsfasiliteter og treningsavgift vinterhalvåret</b>  Evaluerer av tilbudet blant medlemmene. Økning av treningsavgift. Fast avgift og drop-in.  <u>Tomta</u>- Kostbart å brøyte vinterstid- 1100/ pr gang det brøytes. Hver torsdag. Ytterligere info se sak 1/23.  <u>Leirvika</u>- Nortech har sponset lokaler. Allikevel har vi hatt treningsavgift for å dekke opp utgiftene i stallen. Fungert fint med ansvarsliste. Bytte på tider gagnar alle. Fortsetter samme til vinteren. Kan låne nøkkel utenom dersom det ikke kjøres røntgen.  <u>Stallen/agility</u>- mange er med og alle tar ansvar. Noen bidrar til å komme med innspill til bane. Strukturert og god trening. Fremmes ønske om å leie hyppigere.   Forslag: 1000/kr for 3 mnd trening. Oktober- desember og januar til mars. Anne- Grete sjekker med rideklubben.</p>
<b>Sak 09/23</b>	<p><b>Eventuelt</b>  Innkjøp av rosetter til mellomtittel i Rally og LP, samt 1., 2., og 3., premiering er foreslått. Klubben tar dette til etterretning og kjøper inn på neste bestilling. Da med forutsetning at rosettene må kjøpes.</p>